
第十四屆三壇大戒108天戒期開訓典禮報導

A Report on the 10 8-day Precepts Transmission Program of 
the Fourteenth Precepts Platform Commencement

萬佛聖城將於今年八月中旬傳授三壇大戒，根

據上人所立之家風，108天戒期於5月3日（農曆四

月八日佛誕日）啟動，上午7點15分戒子齊聚於無

言堂舉行開訓典禮，典禮由方丈和尚恒律法師和

恒來法師共同主持。
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� e � reefold Platform Precepts Transmission (bhikshu and 
bhikshuni ordination, novice ordination, and bodhisattva precepts 
transmission) will be held in mid-August this year at the City of 
Ten � ousand Buddhas. � e 108-day precepts training program, 
following the tradition set up by the Venerable Master Hua, started 
on May 3, which happened on Shakyamuni Buddha’s birthday this 
year. All of the preceptees gathered at the Wordless Hall at 7:15 am 
for the opening ceremony of the precepts training program. Dharma 
Master Heng Lyu, abbot of the City of Ten � ousand Buddhas, and 
Dharma Master Heng Lai were the leaders of the opening ceremony.
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五位法大校董恒實法師、恒持法師（校

董會主席）、校長蘇珊．朗思（果載）、馬

汀．衛何文（果廷）、道格．鮑爾（果勒）

在他們的畢業證書上簽名。法大目前已具美

國西區大學聯盟認證候選資格，一旦通過最

後的認證評估，今年的畢業生的學歷也將獲

得認證資格。

Martin Verhoeven and Doug Powers signed 
on their diploma. Dharma Realm Buddhist 
University has been awarded Candidacy for 
accreditation by the Western Association of 
Schools and Colleges Senior College and 
University Commission. Once DRBU receives 
accreditation, the diploma of this year’s 

graduates will also be accredited. 


